
Protokół Nr 12/11
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 5 grudnia 2011 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14:30, zakończono o 15:15.
Przewodniczyła: Elżbieta Alina Jakimik- Przewodnicząca Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Sokółka na lata 2012-2014.
4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
5. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i

Rekreacji w Sokółce.
6. Projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Żłobek Miejski

w Sokółce.
7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat w żłobku utworzonym przez Gminę

Sokółka oraz określenie maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w żłobku.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przystąpienia Gminy Sokółka

do Stowarzyszenia "Lokalna Grupa Działania Szlak Tatarski" obejmującego obszar
gmin: Sokółka, Krynki, Szudziałowo, Kuźnica, Sidra.

9. Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w
2012 roku.

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Sokółka w roku szkolnym
2010/2011.

11. Wolne wnioski.

Przebieg posiedzenia.
Ad.1
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Radny P.Borowski zgłosił punkt do wprowadzenia do porządku obrad punku w spraWIe
rezygnacji z funkcji Z-cy Przewodniczącego Komisji.
Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na
lata 2012-2014.



Dyskusji nie było.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisj a jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2012 rok przedstawił
Burmistrz S.Małachwiej.
Radny Kułakowski zgłosił wniosek: wykonanie chodników na ulicy Poprzecznej i Spokojnej-
kwota 150 tys. zł. z kredytu.
Radny Borowski zgłosił wniosek: budowa boiska do piłki nożnej na osiedlu "zabrodzie" -
kwota 20 tys. zł. z kredytu.
Przewodnicząca poddała wnioski pod głosowanie.
Radny Kułakowski - wykonanie chodników na ulicy Poprzecznej i Spokojnej- kwota 150 tys.
zł. z kredytu,
Komisja 6 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
Radny Borowski - budowa boiska do piłki nożnej na osiedlu "zabrodzie" - kwota 20 tys. zł. z
kredytu.
Komisja 7 głosami "za" przyjęła wniosek.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.5
Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji
w Sokółce.
Radny P.Borowski zaproponował aby Komisja Oświaty przyjęła te same poprawki co K.
Finansów.
Komisja jednogłośnie przyjęła poprawki.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Żłobek Miejski w
Sokółce przedstawił Zastępca Burmistrza K.Szczebiot.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat w żłobku utworzonym przez Gminę Sokółka oraz
określenie maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w żłobku przedstawił Zastępca
Burmistrza K.Szczebiot.
Radna E.Jakimik zapytała o wyżywienie jest podana kwota 6 zł. a była 4 zł.
Dyrektor Przedszkola Nr 5 wyjaśniła, że to jest maksymalna kwota.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przystąpienia Gminy Sokółka do
Stowarzyszenia "Lokalna Grupa Działania Szlak Tatarski" obejmującego obszar gmm:
Sokółka, Krynki, Szudziałowo, Kuźnica, Sidra przedstawił Burmistrz S.Małachwiej.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.



Ad.9
Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2012 roku
przedstawił Sekretarz Z.Tochwin.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.lO
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Sokółka w roku szkolnym 2010/2011
przedstawił Zastępca Burmistrza K.Szczebiot.
Radny P.Kułakowski zapytał czy i w szkole Nr l i w Gm Nr l są tez klasy sportowe.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że tak, w Gm Nr l jest 55 uczniów a w SP Nr l 87
uczniów, dotacja na ucznia w klasie sportowej wynosi l tys. zł.
Burmistrz S.Małachwiej zauważył, że naj oszczędniej sza szkołą jest szkoła w Lipinie gdzie
subwencja pokrywa 81 % wydatków szkoły.

Ad.n
Wniosek o rezygnacje z funkcji Z-cy Przewodniczącego.
Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie.
Komisja 4 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" i l "przeciw" przyjęła wniosek.

Ad.l2
Wolne wnioski.


